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 Side 2 

Møte 12. september 2022 

3 min 

Sverre om Hauge poesifestivalen i Ulvik. 

Dagens tema: Medlemskapskomiteen 

Vidar har besøkt Nils Thunestvedt på Arna Helseheim 

17. oktober har klubben sosial aften med italiensk vri. Britt og Merethe orienterte. 

10. sept. Ble det brygget øl hjemme hos Espen, 5 medlemmer deltok. Ølet skal serveres på 

lutefiskmiddagen. 

 

Medlemsutvikling: Lene 

Distriktets mål for medlemsutvikling: 

• Første år: stoppe nedgang,  

• Andre år: status quo,  

• Tredje år: øke antallet med 100. 

 

Klassifiserings problematikk. 

En samtale om hvordan vi skal klassifisere medlemmene våre. 

Dette er uklart ut fra gjeldende regler.  Vi var noe i tvil om hvor viktig dette var for klubben. 

 

Annen info 

Kr. 12450 ble samlet inn på møte i Espeland Fangeleir 5. september. Pengene sendes til 

Ukrainahjelpen. 

Tilstede: 22 medlemmer og 1 gjest. 

Referent: Ove Skjoldal 

 



  

 Side 3 

Møte 19. September 2022 

3 min 

Ingen 3 min. 

Dagens tema: Rotary skolen og klubbens hjemmeside 

Presidenten Anne-Britt ønsket medlemmer og gjest, Frank Eide, velkommen. Han er mulig nytt 

medlem. Presidenten orienterte om at hun og Synnøve skulle representer klubben på 

distriktskonferansen på Voss 23-25 september, mens Arild, Lene og Kristin stiller som representanter 

for distriktet. Arild som COL representant, Kristin som AG og Lene som leder for medlemsutvikling. 

Lars hilste fra Tore Flatebø som for tiden går på krykker etter å ha fått satt inn protese for et kne. 

 

Dagens tema Rotary skolen 

Synnøve hadde en god presentasjon av Rotary skolen. Det var en nyttig gjennomgang av Rotary fra 

starten ved Paul Harris i 1905 og frem til i dag. Hele presentasjonen vil bli sendt på mail til 

medlemmene. Det var mye god info for både gamle og nye medlemmer. Anbefaler å se gjennom 

presentasjonen. 

 

Klubbens hjemmeside 

Kristin gav en kjapp gjennomgang av klubben sin hjemmeside. Den er fortsatt delvis under 

oppdatering. Hun oppfordret medlemmene til å gå inn på siden og sjekke ut forskjellige menyer og gi 

tilbakemelding hvis en oppdaget feil eller problemer. Hun presiserte at ved innlogging var det viktig 

at vi bruker samme mailadresse som er registrert i medlemsnettet. Dersom vi var i tvil, var hun 

personen vi kunne kontakte. 

Annen info 

Vedkommende som trakk vinneren av vinlotteriet, trakk tilfeldigvis 2 lodd og dermed ble det to 

fornøyde medlemmer som gikk hjem med hver sin flaske vin. 

26 medlemmer til stede på møtet. 

Neste mandag skal Arild snakke om TRF. 

 

Referent: Britt F.I 

 



  

 Side 4 

Møte 26. September 2022 

3 min 

John Akselberg orienterer om sin situasjon hjemme. Har i år flyttet inn i leilighet sentralt i Arna for å 

redusere arbeid med vedlikehold i heimen. 

Dagens tema: TRF v/Arild, Plastprosjektet v/Aksel 

Rotarys lover ved Arild 

Arild er nå med i CoL, Council of legislation på 3. av 3 år. Her vedtas alle Rotarys lover. Siste møte i 

Chicago 10.-14. april 2022. På My Rotary kan man finne informasjon om alle forlag til lovendringer som 

kom inn til møtet. 

Arild redegjør for lovendringer, samt noen eksempler på lovforslag og lovendringer som er vedtatt. 

Eksempel på lovendring: 

- Styrereferat fra alle styremøter skal være tilgjengelig for alle medlemmer innen 30 dager 

- RI må offentligjøre sitt budsjett 

- Ikke lenger krav om å rapportere klubbens oppmøte til DG. Man skal fortsette å melde 

fremmøte i medlemsnett. 

Arild gjennomgår regler for administrasjon og styring av klubber underlagt Rotary Internasjonal, 

Norden, 2250. Disse er retningsgivende for klubbens vedtekter. 

 

Status om plastrydding v/Aksel 

Jorunn og Gunvor, Arild og Svein Erik er med i klubbens prosjektgruppe. Denne er dannet på bakgrunn 

av problemene med avfall av plast som havner i naturen. 

Plast i naturen er et kjent problem langt tilbake i tid, men har kommet litt i skyggen av 

klimautfordringene. Flere hvalfunn med mye plast i fordøyelsessystemet har bidratt til 

plastforurensning har fått fornyet oppmerksomhet. 

Arbeidsgruppen har to fokusområder 

 Redusere plast som går ut i naturens kretsløp 

 Samle opp plast som alt er kommet ut i naturen 

Handlingsplan for å redusere plastforbruk/forurensning er det man er kommet lengst med. 

Det er også enkelte plasttyper som er mer giftig og problematisk enn andre, samt at ikke all plast er 

resirkulerbar. Resirkulering blir også enklere om plast ikke blandes med andre materialer i 

sluttproduktet.  



  

 Side 5 

Samarbeid mellom Rotaryklubber og medlemmers bedriftsnettverk blir viktig for å få gjort noe med 

problemet. Lokalt har man kontaktet NorEngros og Orkla/Toro. Emballasjeforeningen er også en 

ønsket partner i prosjektet. For å oppnå størst mulig oppslutning om prosjektet er det viktig å sette 

søkelys på merverdien selskapene kan oppnå ved å bidra til redusert plastforbruk og et redusert 

miljøavtrykk. 

Annen info 

Anne-Britt forteller om helgens distriktskonferanse på Voss. Guvernørens fokus er samarbeid mellom 

klubber, på dette er ARK god. En lærerik, motiverende helg med mange nye bekjentskaper er 

presidentens oppsummering av helgen. 

Merete snakker om det å tale i forsamlinger og de betydelige utfordringer og ubehag som kan følge 

med dette. Selv trente talere kan oppleve dette. Rotary er en arena for trening på tale i en forsamling 

i trygge omgivelser sammen med venner. 

 

Referent: Bjørn S 


